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W odpowiedzi na otrzymane pismo w dniu 13.01.2023r. Nr:PP.534.2023 informuję, iż: 

1. Decyzja o remoncie budynku została podjęta przez Radę Gminy podczas przegłosowania 

budżetu związanego z remontem  centralnego ogrzewania. Postępowanie organizowane w 

okresie letnim nie przyniosło rozstrzygnięcia z uwagi na niewyobrażalnie wysokie ceny 

ofertowe. Najprawdopodobniej z uwagi na brak obciążenia zleceniami w przetargu 

organizowanym jesienią zaproponowano ceny wykonania usługi zbliżone do wartości 

kosztorysowych. Ze względu na fakt, że we wspomnianym wyżej okresie i obecnie większość 

oferowanych cen na materiały budowlane w tym między innymi: rurki co, grzejniki itp. są 

związane z co najwyżej dwutygodniową ofertą należało przystąpić do remontu niezwłocznie 

aby nie ponosić wzrastających kosztów materiałowych jak i robocizny. Natomiast stan 

instalacji centralnego ogrzewania od dłuższego czasu budził zaniepokojenie i należało 

poważnie liczyć się z jej awarią, co w  większym stopniu zakłóciłoby pracę urzędu.   

2. W okresie od dnia 10.01.2023r. do 12.01.2023r., ogrzewanie było wyłączone w całym 

budynku. Wykonawca uruchamiał ogrzewanie budynku etapami: 

- 13.01.2023r. zostało uruchomione ogrzewanie w prawej części nowego budynku, 

- 18.01.2023r. zostało uruchomione ogrzewanie w lewej części nowego budynku, 

- 20.01.2023r. zostało przywrócone ogrzewanie w całym obiekcie, co z uwagi na skalę remontu 

jest okresem niezwykle krótkim. 



Trudno zrozumieć sens tego pytania i co jego autor miał na myśli. Jak Państwo wiecie remont 

instalacji jest kompleksowy a w tle mamy jeszcze konieczność narzuconą przez rządzących 

zaoszczędzenia 10% zużycia energii elektrycznej. 

3. W celu zapewnienia warunków pracy zgodnych z przepisami BHP została podjęta decyzja, 

o przeniesieniu pracowników z pomieszczeń, w których temperatura spadła poniżej 18o C do 

sali sesyjnej, gdzie został uruchomiony klimatyzator w celu nagrzania pomieszczenia. W 

momencie uruchomienia ogrzewania części  prawej w nowym budynku pracownicy zostali 

poprzenoszeni do pokoi zapewniających odpowiednią temperaturę. Po uruchomieniu 

ogrzewania w pozostałych częściach budynku pracownicy wracali na swoje stanowiska pracy. 

Reasumując, zrobiliśmy wszystko aby w tym krótkim okresie pełnego remontu zapewnić pracę 

urzędu. Pragnę Państwa zapewnić, że instalowanie koksowników w pokojach nie było 

planowane. 

4. W części pomieszczeń biurowych temperatura spadła poniżej 18o C i stąd nie były one 

wykorzystywane.  

Na pozostałe pytania odpowiedzi zostały udzielone w powyższym piśmie. 

 


